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^Q _____ Питане
' От: ВЕНЦИСЛАВ УЗУНОВ,

D 5  t I с ЕГН , с постоянен адрес:

Чрез Председателя 
на Общински Съвет 

към Община град Велико Търново

До Кмета на Община 
град Велико Търново

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ПРЕДСЕДАТЕЛ, 
УВАЖАЕМИ ДАМИ И ГОСПОДА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ,

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН КМЕТ,

^  С настоящото заявление бих искал да задам някои въпроси, които са свързани с 
наболели теми от обществен интерес
- Моля да бъда информиран на коя дата /  ден, месец, година /  ще бъде пусната за 
движение на МПС улица „Опълченска ", а също така и какви ремонти са направени, и 
на каква стойност!
- Има ли причина автобусите от градската и междуградските линии да се отваря само 
средната врата, предните седалки от двете страни да се,ползват за служебни и ако 
няма ясно обозначен пътник автобуса само да намалява и да лишава седнал пътник от 
право на придвижване?
- По какъв ред и срок се премахва паднала дървесна маса и от кого? Къде се депонира 
падналата дървесна маса?

С настоящото заявявам желание, да се изкажа и устно, в заседание на общински съвет, което 
ще се проведе на 26 септември 2024 година (четвъртък) като получа отговор (писмен и устен) в 

същото заседание, а също така да имам възможност да коментирам получената информация, 
както по този така и по предни отговори!

Дата: 05. 09. 2024година 

град Велико Търново

С Уважение:


